



## 九宮片皮鴨,響螺湯套餐

### Royal selection Peking Duck and Double Boiled Soup Set Menu

九宮片皮鴨 (四至七位 半隻, 八至十二位一隻)

Roasted Peking Duck with Nine Condiements (Half Duck for 4 to 7 persons, Whole Duck for 8-12 persons)

二食: 生菜包鴨焗

Second course : Minced Duck Meat served in Lettuce

響螺燉雞湯

Double-boiled Sea Whelk and Chicken Soup

碧綠干燒明蝦球

Sautéed King Prawns with Chili and Vegetables

翡翠野菌油泡龍躉球

Sautéed Sliced Garoupa with Mushroom and Vegetable

紫薑菠蘿咕嚕肉

Sweet and Sour Pork with Pineapple and Pickled Ginger

櫻花蝦米蛋白菜粒炒飯

Egg White Fried Rice with Diced Vegetable and Sakura Shrimps

楊枝金露

Chilled Sago Cream with Mango and Pomelo

原價每位 original price \$668 per person

優惠價每位 special price \$398 per person

另加每位 \$100 可享2小時席間任飲啤酒、橙汁、汽水及紅白餐酒

Enjoy 2-hour free-flow of selected beer, chilled orange juice and house red and white wine at special price \$100 per person

按優惠價另收加一服務費

The price is subject to 10% service charge and based on special price

最少預訂四位(或以上)

Minimum order 4 persons at least

另加每位 \$100 可享 2 小時席間任飲啤酒、橙汁、汽水及紅白餐酒

Enjoy 2-hour free-flow of selected beer, chilled orange juice and house red and white wine at special price \$100 per person

另加 \$180 可享額外半隻片皮鴨

Enjoy Extra Half Peking Duck at special price extra \$180

如對任何食物有過敏性反應, 請於落單時通知服務員 Please advise your server of any food product allergies

不適用於任何折扣或其他優惠及廳房宴會及婚宴

This offer is not valid for private function room and wedding banquet.

Offer cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers

菜單需一天前下單預訂, 如需預訂或有任何查詢請致電 2315-1006

24 hours advance reservation is required. For reservations, please call 2315-1006

需另收加一服務費及茶芥, 優惠不適用於獨立包廂或私人宴會。

優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。優惠不適用於首選會現金券、房間消費額。

The price is subject to 10% service charge and Tea Condiements. The offer is not applicable to a private dining room or private chartered event. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts. This offer is not valid for All FCC Coupons, Hotels F & B Dining Credit.

以上價格另設加一服務費 All prices are subject to 10% service charge

如對任何食物有過敏性反應, 請於落單時通知服務員 Please advise your server of any food product allergies